



OKANOGAN-WENATCHEE NATIONAL FOREST

ការប្រមូលផ្សិតម្លឹកវីលែបែបជំនួញ ឆ្នាំ 2020

នៅក្នុងតំបន់អគ្គិភ័យជាក់លាក់មួយចំនួន ក្នុងព្រៃជាតិ Okanogan-Wenatchee

លិខិតអនុញ្ញាត

ត្រូវមាន លិខិតអនុញ្ញាត ចំពោះការប្រមូលផលផ្សិត លក្ខណៈពាណិជ្ជកម្មទាំងអស់ នៅមណ្ឌលតម្រូវ អ៊ែនធាត និងជ្រលងភ្នំ មេធាវី (Entiat and Methow) ។ បុគ្គលម្នាក់ៗ ត្រូវមានលិខិតអនុញ្ញាត សម្រាប់ផ្សិត ដែលមានក្នុងដែនរបស់ពួកគេ គ្រប់ពេលទាំងអស់ នៅពេលប្រមូលផលផ្សិត ។



លិខិតអនុញ្ញាតអាជីវកម្ម មានផ្តល់ជូន នៅការិយាល័យមណ្ឌលតម្រូវជ្រលងភ្នំមេធាវី ចេឡាន និង អ៊ែនធាត និងទីស្នាក់ការកណ្តាលប្រមាញ់ ក្នុងកំឡុងម៉ោងធ្វើការ ពីថ្ងៃចន្ទ ដល់ថ្ងៃសុក្រ ។

លក្ខខណ្ឌតម្រូវ សម្រាប់ការដឹកជញ្ជូនផលិតផលព្រៃឈើ របស់រដ្ឋវ៉ាស៊ីនតោន អាចរកបាន ក្រោម RCW 76.48.060 និង នៅ <https://apps.let.wa.gov/rcw/default.aspx?cite=76.48&full=true#76.48.061>

ដើម្បីការពារ ជម្រកត្រី ដែលងាយរងគ្រោះបំផ្លាញ ដោយសារតែការកាប់ ឬ ឆ្លង ឬ អ្នកចូលទៅកាន់ ទីតាំងប្រមូលផល ដើម្បីការពារ ធនធានវប្បធម៌ ដ៏មានតម្លៃនានា សូមកុំធ្វើឱ្យខូចខាតដល់ ឬ យក វត្ថុប្រវត្តិសាស្ត្រ ឬ វត្ថុបុរាណ ដែលមានរកឃើញ នៅក្នុងព្រៃជាតិ ។

លិខិតអនុញ្ញាត តាមរដូវកាល នេះ មានសុពលភាព ពីថ្ងៃទី 16 ខែមេសា ដល់ថ្ងៃទី 30 ខែកក្កដា ឆ្នាំ 2020 ។

ការប្រើប្រាស់ការប្រមូលផលផ្សិតផ្ទាល់ខ្លួន ដោយឥតគិតថ្លៃបានរហូតដល់ ៥ហ្គាមក្នុងមួយថ្ងៃ។ បោះពុម្ពលិខិតអនុញ្ញាត និងផែនទីដោយឥតគិតថ្លៃពី fs.usda.gov/goto/okawen/mushroom ឬទំនាក់ទំនងទៅកាន់មន្ត្រីអភិរក្សព្រៃឈើដើម្បីទទួលបានព័ត៌មានបន្ថែម។

ការបោះជំរុំ

ជំរុំតង់ ដែលកំណត់រួច មានផ្តល់ជូន សម្រាប់អ្នកប្រមូលផលផ្សិត ដែលមានគម្រោងស្នាក់នៅពេលយប់ នៅទីកំដីព្រៃជាតិ នៅតំបន់អ៊ែនធាត និង ជ្រលងភ្នំមេធាវី ។ អ្នកប្រមូលផល លក្ខណៈពាណិជ្ជកម្ម ត្រូវប្រើ ជំរុំតង់ ដែលកំណត់រួចទាំងនេះ ដូចមានបង្ហាញជូន នៅលើផែនទី ដែលភ្ជាប់ជូន ។ អ្នកប្រមូលផល លក្ខណៈពាណិជ្ជកម្ម មិនត្រូវបោះជំរុំ ស្ថិតក្នុងចម្ងាយ 200 ហ្វីត ពីស្ទឹង បឹង តំបន់ប្រាំងទន្លេ និង តំបន់ដីសើមផ្សេងៗ ទៀត ដូចជា ទីតាំងដីសើម និង តំបន់វាលស្មៅ (លើកលែងតែ ទីតាំងមានកំណត់រួច ឬ ដាក់ទង់ដីយ សម្រាប់ឱ្យអ្នកប្រមូលផល ប្រើប្រាស់) នៅតំបន់ច្រកដើមជួរ ឬ ទីចំណត របស់តំបន់ច្រកដើមជួរ ឬ តំបន់មានការប្រើប្រាស់ច្រើន សម្រាប់ការកំសាន្ត ឬ ការប្រើប្រាស់ពិសេស ។ លិខិតអនុញ្ញាតនេះ អនុញ្ញាតឱ្យ អ្នកកាន់លិខិត អាចបោះជំរុំបាន តែនៅក្នុងតំបន់មានការកំណត់រួច តែប៉ុណ្ណោះ ។




ការយកសម្រាមចេញ

សម្រាមទាំងអស់ត្រូវតែយកចេញពីទីតាំងព្រៃរបស់រដ្ឋសម្រាប់ការបំផ្លាញចោលឱ្យបានត្រឹមត្រូវ លើកលែងតែអ្នកជំនួញខាងប្រមូលបោះតង់នៅក្នុងតំបន់អាចបោះតង់បានជាកន្លែងដែលអនុញ្ញាតឱ្យធ្វើការកម្ទេចសម្រាមចោលបាន។

ការទិញ-លក់

បុគ្គលដែលទទួលបានលិខិតអនុញ្ញាតប្រមូលផលផ្សិតសម្រាប់ពាណិជ្ជកម្មអាចធ្វើការប្រមូលផ្សិតបានតែពីទីតាំងដែលបានកំណត់ដោយផែនទីផ្សិតរបស់ អភិរក្សព្រៃឈើស្រុក។

ការបិទ

-  តំបន់ដែលស្ថិតនៅក្បែរទីតាំងបេះដូងរួមទាំងតំបន់វាល តំបន់សិក្សាធម្មជាតិ តំបន់អភិរក្ស តំបន់រុក្ខសាស្ត្រ របៀងទេសភាព តំបន់អភិវឌ្ឍន៍ការកំសាន្ត តំបន់បោះតង់ និងទ្រព្យសម្បត្តិឯកជន។
-  **ការបិទផ្លូវ**នឹងត្រូវអនុវត្តនៅក្នុងតំបន់ប្រកបអាជីវកម្មបេះដូងមួយចំនួន។ ការបិទផ្លូវនឹងបន្តអនុវត្តនៅក្នុង តំបន់ដែលនៅ មានគ្រោះថ្នាក់ និងដើម្បីការពារគ្រឹះស្ថានទំនេររហូតដល់ពេលស្ងួត។
-  **ការធ្វើដំណើរតាមយានយន្តដោយសេរី**មិនត្រូវបានអនុញ្ញាតនៅក្នុងតំបន់មានអគ្គិភ័យឆាប់ឆេះឡើយ។ យានយន្ត រួមមាន ម៉ូតូកង់ ឬម៉ូតូធម្មតា ត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យធ្វើចរាចរណ៍នៅលើដងផ្លូវមានស្រាប់សម្រាប់ ការប្រើប្រាស់ជាសាធារណៈ តែប៉ុណ្ណោះ។ យានយន្តគ្រប់ប្រភេទចាំបាច់ត្រូវមានច្បាប់ធ្វើចរាចរណ៍។



ត្រូវមានប័ណ្ណចេញ-ចូលព្រៃទិសពាយ័ព្យនៅច្រកផ្លូវមួយចំនួន

ច្រកផ្លូវ និងទីតាំងជាច្រើនតម្រូវឲ្យមានការបង់ថ្លៃសម្រាប់ការប្រើប្រាស់ប្រចាំថ្ងៃ។ ប័ណ្ណចេញ-ចូលដែលមានសុពលភាពត្រូវដាក់បង្ហាញនៅក្នុងកញ្ចប់ខ្នងមុខនៃយានយន្តនៅក្នុងពេលប្រើប្រាស់ទីតាំងមួយដែល តម្រូវឲ្យមានការបង់ថ្លៃ។ ប័ណ្ណចេញ-ចូលមានតម្លៃ ០៥ ដុល្លារសម្រាប់រយៈពេល ០១ ថ្ងៃ និង ៣០ ដុល្លារ សម្រាប់រយៈពេលមួយឆ្នាំ ហើយអាចរកដាក់បាននៅតាមការិយាល័យព្រៃជាតិ និងទីតាំងបង់ថ្លៃមួយចំនួន។

ភ្លើងជំរំ

ការហាមឃាត់ចំពោះការបង្កាត់ភ្លើងជំរំ នឹងត្រូវបានបិទប្រកាសនៅលើក្តារព័ត៌មានតាមទីបោះជំរំ។ បើមានការអនុញ្ញាតឲ្យបង្កាត់ភ្លើងជំរំ៖

- រក្សាភ្លើងជំរំ ឬភ្លើងកំដៅឲ្យតូច។
- បង្កាត់ភ្លើងជំរំ ឬភ្លើងកំដៅក្នុងចម្ងាយជាច្រើនហ្វីតពីមែកឈើដែលលយចេញ ជម្រាលចោត ស្មៅស្ងួត អូស គល់ឈើរលួយ ។ល។ មិនត្រូវទុកភ្លើងជំរំ ឬភ្លើងកំដៅចោលឡើយ។
- រក្សាទុកទឹកជាច្រើននៅក្បែរនោះ ហើយត្រូវមានបំពង់មួយសម្រាប់ចូកដីចាក់លើភ្លើង ប្រសិនបើមានការឆាបឆេះដែលមិនអាចគ្រប់គ្រងបាន។
- ចាក់ទឹក និងកាយភ្លើង រហូតដល់រងើកភ្លើង និងអូសចុះត្រជាក់ ហើយអាចយកដៃប៉ះបាន។
- ចតយានយន្តឲ្យឆ្ងាយពីស្មៅស្ងួត ព្រោះកំដៅចេញពីប្រព័ន្ធចំហេះអាចបង្កឲ្យមានភ្លើងឆាបឆេះ។

សុវត្ថិភាព

សុវត្ថិភាពបើកបរ ៖ ផ្លូវព្រៃជាច្រើនគឺជាផ្លូវដែលមានគន្លងតែមួយ។ ចូរលឿនយឺតៗ និងត្រៀមខ្លួនជានិច្ច ចំពោះការលេចឡើងនៃយានយន្ត សត្វ ឬមនុស្សនៅចំណុចកែងផ្លូវ។

គ្រោះថ្នាក់ក្រោយមានអគ្គិភ័យឆាបឆេះ ៖

- **ការដើរ ៖** ចូរដើរដោយប្រុងប្រយ័ត្ន ព្រោះភ្លើងអាចឆាបឆេះឬសឈើ ហើយបង្កគ្រោះថ្នាក់ជាយថាហេតុនៅពេលអ្នកកំពុងដើរ។
- **ដើមឈើបាក់រលំ ៖** ដើមឈើដែលត្រូវបានឆាបឆេះអាចបាក់រលំនៅគ្រប់ពេលវេលាទាំងអស់ ដោយគ្មានសញ្ញាជាមុនឡើយ។ ចូរជៀសមើលជានិច្ចដើម្បីជៀសវាងគ្រោះថ្នាក់ដែលអាចកើតឡើង។ **នេះគឺជាគ្រោះថ្នាក់ចម្បងមួយ-ចូរប្រុងប្រយ័ត្ន!**
ការងារស្ថាបនាក្រោយពេលមានអគ្គិភ័យឆាបឆេះ ៖ ដើមឈើដែលអាចបង្កគ្រោះថ្នាក់អាចត្រូវបានកាប់ រំលំនៅតាមដងផ្លូវមួយចំនួន។ ផ្លូវនឹងត្រូវបិទក្នុងពេលកាប់រំលំដើមឈើ។ ការងារស្ថាបនាផ្លូវ និងប្រព័ន្ធលូបង្ហូរទឹក នឹងបង្កឲ្យមានការធ្វើចរាចរណ៍ច្រើនជាងមុន។
- **ដោយសារតែករនីយភាពនៃជំនន់ទឹកនៅក្នុងតំបន់ដែលមានអគ្គិភ័យឆាបឆេះ យើងខ្ញុំសូមណែនាំឲ្យ**
អ្នកប្រកបអាជីវកម្មបេឡាតាមដានការផ្សាយរបស់ស្ថានីយវិទ្យុរបស់សេវាព្យាករណ៍អាកាសធាតុរបស់ រដ្ឋបាលមហាសមុទ្រ និងបរិយាកាសជាតិ (NOAA)។
តាមដានការព្យាករណ៍អាកាសធាតុ និងផ្តោតការ យកចិត្តទុកដាក់លើការឃ្លាំមើល និងការព្រមានពីទឹកជំនន់។ យល់ដឹងអំពីករនីយភាពនៃការជន់លិចដោយសារទឹកភ្លៀងក្នុងតំបន់ដើមទឹកនៃទីតាំងរបស់អ្នក។ តាមដានការផ្សាយរបស់ស្ថានីយ វិទ្យុក្នុងមូលដ្ឋានដើម្បីទទួលបានព័ត៌មានស្តីពីសុវត្ថិភាពសាធារណជន និងទឹកជំនន់។ ស្តែនរក ស្តាប់ការផ្សាយរបស់ស្ថានីយវិទ្យុអាកាសធាតុរបស់ NOAA ដើម្បីស្វែងយល់អំពីលក្ខខណ្ឌអាកាសធាតុ។ ការផ្សាយទាំងនេះតម្រូវឲ្យមានឧបករណ៍ស្តែន ឬឧបករណ៍ចាប់វិទ្យុពិសេស

សេវាសង្គ្រោះបន្ទាន់

911 គឺជា លេខទូរសព្ទសេវាសង្គ្រោះបន្ទាន់ នៅមូលដ្ឋាន ។ មន្ទីរពេទ្យ មានទីតាំងនៅ អូម៉ាក់ ប្រូស្ទើរ ចេឡាន និង វេណាឈី ។
Omak, Brewster, Chelan, and Wenatchee.

ទំនាក់ទំនង



១ នាយកដ្ឋានធនធានធម្មជាតិនៃរដ្ឋវ៉ាស៊ីនតោន (DNR) នឹងមិនអាចចេញលិខិតអនុញ្ញាតិសម្រាប់ការប្រមូលផលផ្សិតបានឡើយ។ ហេតុដូច្នេះ ដើររបស់ DNR និងដឹកតំបន់អភិវឌ្ឍន៍ស្ថិតនៅក្បែរតំបន់ប្រមូលផលលក្ខណៈពានិជ្ជកម្ម។

ការប្រើប្រាស់ការប្រមូលផលផ្ទាល់ខ្លួនត្រូវទទួលបានការអនុញ្ញាតិដោយមិនចាំបាច់មានលិខិតអនុញ្ញាតិ។ ការធ្វើដំណើរ ATV/ORV ទទួលបានការអនុញ្ញាតិសម្រាប់តែផ្លូវបើកចំហរតែប៉ុណ្ណោះ។ ការធ្វើដំណើរ ATV/ORV នៅតាមផ្លូវលំបាកណាមួយ ខាងក្រោយរបង ឬនៅលើផ្លូវត្រូវបានហាមឃាត់។ នៅក្នុងតំបន់កំពុងអភិវឌ្ឍន៍ និងតំបន់បំបែកការបោះតង់ ការដុតភ្នំភ្លើងត្រូវបានហាមឃាត់ ហើយការបោះជំរុំអនុញ្ញាតិបានតែ ១០ ថ្ងៃតែប៉ុណ្ណោះ។ ការខ្ទប់សម្រាមត្រូវធ្វើការខ្ទប់វាឱ្យល្អ។ សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមសូមទាក់ទង DNR តាមរយៈលេខ ៥០៩-៩២៥-៨៥១០។ DNR

គ្រប់គ្រងដីដែលបង្ហាញនៅក្នុងគំនូសពិណស្វាយស្រាលនៅលើផែនទីសម្រាប់ការប្រមូលផលផ្សិត។



នាយកដ្ឋានផលផល និងសត្វព្រៃ នៃរដ្ឋវ៉ាស៊ីនតោន (WDFW) មិនអនុញ្ញាតឱ្យមានការប្រកបអាជីវកម្មបេះផ្សិត ឬ បោះជំរុំសម្រាប់អ្នកប្រកបអាជីវកម្មបេះផ្សិតឡើយ។ សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម សូមទាក់ទង 509-575-2740 ឬ 509-754-4624។ ដីដែលគ្រប់គ្រងដោយ WDFW គឺត្រូវបានបង្ហាញជាពណ៌ស្វាយចាស់នៅលើផែនទីប្រមូលផលផ្សិត។



ការិយាល័យនគរបាលតំបន់ Okanogan ៖ 800-572-6604
ការិយាល័យនគរបាលតំបន់ Chelan ៖ 509-667-6875

តើត្រូវហៅទូរស័ព្ទទៅនរណា? ព័ត៌មានទំនាក់ទំនងរដ្ឋបាលព្រៃឈើជាតិ

មណ្ឌលតម្រូវ អ៊ិនធាត

2108 Entiat Way, Entiat, WA 98822; 509-784-4700 ។ ម៉ោងធ្វើការ ពីម៉ោង 8 ព្រឹក ដល់ 4:30 ល្ងាច នៅថ្ងៃចន្ទ-ថ្ងៃសុក្រ

មណ្ឌលតម្រូវ វេឡិន

428 W. Woodin Ave., Chelan, WA 98816; 509-682-4900 ។ ម៉ោងធ្វើការ ពីម៉ោង 8 ព្រឹក ដល់ 4:30 ល្ងាច នៅថ្ងៃចន្ទ-ថ្ងៃសុក្រ

មណ្ឌលតម្រូវ វ្រីលីងគ្នូមេធាយ

24 W. Chewuch Road, Winthrop, WA 98862; 509-996-4000 ។ ម៉ោងធ្វើការ ពីម៉ោង 8 ព្រឹក ដល់ 4:30 ល្ងាច នៅថ្ងៃចន្ទ-ថ្ងៃសុក្រ

ទំនាក់ទំនងការកណ្តាល Okanogan-Wenatchee N.F.

215 Melody Lane, Wenatchee, WA 98801; 509-664-9200

វីណាដេ, ម៉ោងធ្វើការ ៨ព្រឹក ដល់ម៉ោង៤រសៀល ពីថ្ងៃចន្ទដល់ថ្ងៃសុក្រ។

Forest website: www.fs.usda.gov/okawen

ទទួលបានព័ត៌មាន និងការប្រាប់ដំណឹងអំពីព្រៃឈើចុងក្រោយបំផុតដោយផ្ញើសារជាអត្ថបទ "follow OkaWenNF" ទៅ 40404, "ចូលចិត្ត" យើងលើ [Facebook \(www.facebook.com/OkaWenNF/\)](https://www.facebook.com/OkaWenNF/) ឬ តាមដានយើងលើ [Twitter @OkaWenNF \(https://twitter.com/OkaWenNF\)](https://twitter.com/OkaWenNF)។

បេសកកម្មនៃសេវាព្រៃឈើ USDA គឺដើម្បីទ្រទ្រង់សុខភាព ភាពចម្រុះមុខ និងផលិតភាពនៃព្រៃឈើ និងដីវាលស្មៅរបស់ជាតិ ដើម្បីបំពេញតាមសេចក្តីត្រូវការរបស់អ្នកជំនាន់បច្ចុប្បន្ន និងអនាគត។

USDA គឺជាស្ថាប័ន, និយោជក និងអ្នកផ្តល់កិច្ចការដែលផ្តល់ឱកាសស្មើគ្នា។ ដើម្បីដាក់ពាក្យបណ្តឹងស្តីពីការ រើសអើង សូមសរសេរទៅកាន់ ៖ នាយកការិយាល័យសិទ្ធិជនស៊ីវិល នៅ USDA, 1400 Independence Avenue, SW, Washington, DC 20250-9410 ឬទូរស័ព្ទកលេខ (800) 795-3272 (voice), ឬ (202) 720-6382 (TDD)។

